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ר ♦1 שו ם: אי לי טו טו  פרו

קול טו ם. המעקב וטבלת הפרו שרי או מ

? עדכוו ♦2 ר ״ יו

ל: ם מסדר גי ס נושא נמחק היו המנכ״ל. לבקשת המנכ״ל בונו

ם לאור עי רו ם, אי מי ד או המועצה, את מערבות אשר לתקשורת שהודעות מבקש אני קו צ  כלי לכל י
ת בו התקשורת מני חלט כן אם אלא הדוברת, ע״י ז אחרת. יו

מגב״ל! עדבוו

למנכ״ל. חדשה יועצת גבע שחר גב׳ את המועצה בפני הציג אלדד

די צריך שאני חושב אני כי היתר, בין בשחר, בחרתי אלדד: שהו כרגע לצי  שההתמחות מי
ת ק. תוכן בהפצת תהיה שלו וההתמקדו שיוו ו

: משגה ♦3 ו ו די ל- כ״ מנ ל

 התפקיד אפיון לגבי עמדתו את הביע אלדד חלופות. שתי נשלחו הדיון לקראת המועצה, לבקשת :גיל
למנכ״ל. למשנה הנדרש

מנו ן במסגרת עלה הנושא בז היה כמי למנכ״ל המשנה תפקיד את אז הציג אלדד כ״א. בנושא דיו  שי
שאי על אחראי ר בקרה תפעול נו שו המי לי. ו הו  מנכ״ל, שבוחרים לפני שחודשיים סברתי אז אני הני

ה אין ב מנכ״ל כי למכרז לצאת נכון ז ת חיי ת מעורב להיו הו  נבחר לא עוד וכל למנכ״ל המשנה בז
 אלדד אמר שוב, הנושא כשעלה נדחה. הנושא ולכן משנה לבחור לדעתי נכון היה לא קבוע מנכ״ל
ה להציג רוצה שהוא א למנכ״ל המשנה שבה תז ם הו ק ההפצה מתחו שיוו ה הציג ו ר עמדתו את ו  בניי

ת שתי הישיבה. לקראת שקיבלנו פציו ר האו  ההחלטה, את לדחות הצעה גם כוללות אלדד ששלח בניי
ת לחכות נוי גם כנראה שתכלול תאסק של האסטרטגית העבודה לתוצאו רק הארגוני מבנה שי  אז ו
החלטה. לקבל

ם אנחנו כי  משתי באחת לבחור צריך להמתין, שלא ונחליט במידה לחכות. האם להחליט צרי
ת פציו שבים מראש אם לתפיסתי, במסמך. האו ת צריך שזה חו שהו להיו לי בפן מי הו אה לא אני הני  רו

לדחות. סיבה

כן. דבר של בסופו שלנו הארגון :אלדד תו צר- ם והמגה הגדולות הסערות את בעיני, עברנו, מיי עי רו  אי
ם על שאחראית אילה גם שנבחרה ועכשיו והתפעול הלוגיסטיקה של טי ק צי פרוי  הגיעה ארגון, חו

א שלשמו בדבר יתמקד שהארגון השעה נועד. הו

ד: ם יש אמרה, שאורלי הדברים ברוח דו קו ק של הנושא את שיוביל לאדם מ  אני אבל והפצה שיוו
ק הזו שהתפקיד בטוח לא מצד למנכ״ל משנה מצדי מן הרבה מדברים שני, ו ת שצריך כך על ז  להיו

שהו מי כל את שירכז מי חו ה ת  עם להתעסק פנוי ראש לאלדד ויאפשר והתפעול האדמיניסטרצי
ת. תכנים תכני ה- אסטרטגי ה ו תו. לחכות צריך שלא נושא וז ה התפקיד אי ד הז  עם בעיקר נדרש מאו

בו׳. האולפנים לירושלים, המעבר ו

 התפקיד תוכן אם המנכ״ל. של מהתפיסה שונה לתפקיד המועצה של שהתפיסה לגמרי ברור :אורנה
 מגיעה אני ומכאן חושב שהוא מה שלו למשנה יעביר המנכ״ל מקרה בכל אז המנכ״ל דעת בשיקול
 ובמבנה האסטרטגית בתכנית הדיון לאחר זה, בעניין ההחלטה את לדחות אלדד של להצעה

חרי הארגוני. ת החלוקה את תקבל שהמועצה א ה ההגיוני ת פי על הראוי א שתתגבש, התוכני בו די י  לי
טוי תו של המעמד וגם התוכן גם בי תי לכן, למנכ״ל. משנה או  הדברים, סדר שמבחינת חושבת היי

ם אם צי ם ולא האסטרטגית לתוכנית משמעות שתהיה רו מן מחכי  לדיון תבוא שהתכנית רב ז
מן לשולחן והחלטה בז ה, ה סביר, הז ר ז ת בי יעיל יו ת לתכנית לחכות ואפקטי ך ולראו א אי  הי

מתגבשת.

 איפה והשאלה תישאר לניהול תוכן בין בסוף החלוקה האסטרטגית, התכנית תהיה שלא מה גיל:
ם נקבל שלא חושב אני ולכן למשנה משקל שמה את נחכה. אם דבר שו

התפעולי.
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ה עמדתי, את בכתב שלחתי אהובה: מה ז א )גיל אמרה שאורלי לדברים דו ל את הקרי  של המיי
ק שסמנכ״ל היא עמדתי למנכ״ל משנה ״לגבי :אהובה( ה והפצה שיוו ננו אך חשוב תפקיד ז ק אי  מצדי

אר ם רחבה שליטה מוטת שתהיה צריך למשנה למנכ״ל. משנה של תו שי אנ  כל עם אליו שכפופים ו
ק אלדד לדעתי אילה של החשובה העזרה קו נילעני למשנה ז ה בקרה ובקרה( תפעול י  כספי רק לא ז

תי יש - כו ב. תכני אי כיו״ ך ו ר ו צ ה ו ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ם שחלק בגלל בוטל לא ■  מהענייני
צבו ה כביכול. התיי ן ויתרחב! ילך רק ז ת של לשלב תעבור שההחלטה התנגדות לי אי  התוכני

האסטרטגית."

תה דבר של בסופו המטרה :שלומי  תוכן. לנושאי אלדד את יפנה שזה כדי מאלדד עומס להוריד היי
ם? לשני לצאת אפשר האם מכרזי

ה אם גיל: הי ן הסמנכ״לים ליד נצבת הארגוני בעץ שלו שהסמכות למנכ״ל משנה י אי ת לו ו חריו  א
בעיני, דבר. עשינו לא עליהם,

ד י ק פ ת ה בי ג ל ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ק, הפצה של | שיוו ך בעד אני ו צרי  ו
ה האם להחליט עץ העניין לצורך או סמנכ״ל ברמת ז חד. יו סמנכ״ל. שצריך בטוח לא מיו

ם שאנחנו להגיד כבר צריך המשנה, על ההחלטה שלצד חושב אני :שלומי צי ת רו  הפונקציה את לראו
ק של שיוו וההפצה. ה

 שהוא למנכ״ל משנה התהליך את להמשיך מאשרת המועצה - החלטה להעמיד רוצה אני גיל:
הול התפעול בתחום ק, תפקיד את להגדיר במקביל, והבקרה. הני כן. הפצה שיוו תו ו

:אורית

החלטה:

 בתהום היא עיסוקו שליבת למנכ״ל המשנה לתפקיד המביז בתהליך להמשיך מאשרת המועצה
והבקרה. הניהול התפעול

 ובן במידה שהוקפא, מהנקודה המברז הליך את להמשיך ניתן האם תבדוק המשפטית המהלקה
שבועות. 6 תוך ימוצה ההליך בי מבקשת המועצה

 בהקדם, ימוצה ההדש האיתור הליך שהוקפא, המבר? במסגרת ההליך את להמשיך ניתן שלא בבל
הניתן. ככל

 השיווק, בתהום יעסוק אשר התפקיד ודרג להגדרות הצעה הבאה המועצה לישיבת יגיש המגכ״ל
ותובן. הפצה

a הדשות: -טמנה״ל מגב״ל עבודה ממשהי גוהל

 הישיבה. לקדאת שנשלה במסמך שנעשו השינויים את המועצה בפני הציגה המשפטית היועצת

ההלטה:

 בבפוף ההדשות, הטיבת למנהל המנכ״ל בין עבודה ממשקי נוהל טיוטת את מאשרת המועצה
הבאות: להערות

המשפטית. היועצת ע״י שהוצע כפי 4.5 בסעיף תיקון .1

 בנוהל שנקבעו בנושאים המנכ״ל, ההלטת בי ימצא ההדשות הטיבת מנהל אם כי בנוהל יהודד .2
 וענייני ההדשות תובן בעצמאות אפשרית פגיעה בשל ההלטות לקבל יובל לא המנכ״ל לגביהם בי

במועצה. להכרעה העניין יובא באמור, התוכן עצמאות על להשפיע עשויה או משפיעה היום,

 בנוהל, יוותרו המועצה, לבין החדשות הטיבת מנהל בין העבודה בממשק העוסקים הסעיפים .3
 ללא הינה שם, המנויים במקרים המועצה, בפני החדשות הטיבת מנהל הופעת בי לבך לב בשים
המועצה. בפני המקרים באותם המנכ״ל יופיע באם תלות

המתוקן. הנוטה לעיונה יועבר התיקונים, הטמעת שלאהר מבקשת דויטש אורנה המועצה הברת
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 דיון בקשו והמגכ״ל החדשות חטיבת מנחל שאושר, חנוחל נוסח והפצת השינויים הטמעת לאחר *
שאושר. חנוחל לנוטח הערותיהם את שיציגו מנת על במועצה נוטף

וחתמשרויות: מברזים נוחל .5

נמשבח. והבקשה מאחר היום מטדר ירד הנושא

הדיגיטציה: פרויטט טטאטוט .7

הדיגיטציה: פרויקט התקדמות על המועצה את עדבן קורי

ן יפה. עובדים הבטא סרטי תהמר את שמבצעים קורי: ת אי צר חריגו התו נהדר• ו
^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ ■ ם ת י א רו ש ם לעבוד חז צרי תו ה ם הם בליםשמק ו צרי ם. תו בי  אנחנו טו

שים מנו בקרה עו הז הסרטים. על שתעבור מאוחדת בקרה מערכת ו

מן את יש אם :שלומי ת את לעשות והכסף הז כי ם החינו כי ת צרי ר. שם שאין לראו חו אי

ת, על מדברים טרם :קודי ן כי החינוכי ת. אי ת השלישי, הספק התחייבו א ל ב י ק ^  לפני הקלטות ^
ל שבועיים ט, לעשות והתחי ש הערות יש טוב. נראה התוצר פיילו ר לנו וי שו ם. לקבלת אי מרי החו
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שות את לאוצר העברנו האם גיל:  הדרך? אבני לפי הכספים את לקבל הכספיות הדרי

ת לבקשת אך כן, :אלדד רי ר שוב נבדוק או חזו ם עד בכתב תשובה עם ונ שי. יו  חמי

ם עד מבקש אני גיל: ן לגבי עדכון שני יו מו קט מי ה. פרוי הדיגיטצי

שים הכספים אם תבדקו אורית:. מן מגי  אני מהכסף, 80% רק קיבלנו לאוצר. הבקשות את בז
יגיע. שהכסף ותדאג שתעקוב מבקשת

ן :קודי ם בלוחות חריגה אי מני ״ז ובתקציב. הז א הלו חצי שנה שתוך הו ם ו סיי קט נ ה פרוי טצי  הדיגי
עי הקצה משתמש הבטות. של כול הפנימי המקצו  יוכל הפרטי הקצה תמשוהמש להשתמש כבר י

ולא מעבר בתקופת אורלי, לשאלת הנגשה. שנבצע לאחר רק להשתמש
שת״פ. בעניין

ההלטה:

הדיגיטציה. פדויקט מימע לגבי עדכון (13.1.20)שני יום עד לקבל מבקשת המועצה

 ההלטה קבלת לפני הדשנות, בוועדת 2020 שנת במהלך יידע הארכיון להומדי ההנגשה נושא
בנושא.

היגובי: דדיו ♦8



השידור תאגידכ<ו
הישראלי

ההלטה:

 החינוכי ברדיו המשודר לתוכן אהראי יהיה לא התאגיד בי העקרונית ההלטתה על עומדת מועצה
בו. השידולים בגין תמלוגים לתשלום אהדאי ואינו

לצודך נדרש אשל בו השימוש וטמכויות התדר הקצאת בדבי התקשורת משדד מול בידוד יערך

:2020 לשנת וגלגל״צ גל״צ שידולי לוהות ♦9

ההלטה:

 פעילות על בללית טקידה שיכלול בכתב, דיווה הודשים 3 בבל להעביד צה״ל גלי מפקד על
השידוד. בתהום מיוחדים ואירועים בתוכניות שינויים התהנה,

 על שננקטו והדרכים ההולם הייצוג נושא לגבי עדכון למועצה יוגש 2020 שנת במחצית כן, במו
צה״ל. בגלי הולם וייצוג לשיווין להגיע מנת

לישיבה. יוזמו התהנה מפקד בפברואר, המועצה בישיבת לאישור יועברו השידור לוהות

ציבור: נציגי איוש .10
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שור שהוצגה הבקשה לאור גיל: ר נציגי לאי בו ם לקבל ביקשנו קודמת, בישיבה הצי ני טריו  קרי
ם רי גי לבחירת ברו צי הציבור. נ

ד בטבלת :אורלי קו ן של הנושא הני אתני, מגדרי גיוו  בנושא גם ההפקות, בתוך העולם תפיסת ו
ם, את שבוחן מי של ההסתכלות מרי תי החו היה רוצה היי  התפיסה את שתבחן שאלה או מדד שי

תה של הפלורליסטית מועמד. או

לי שבנימוק מציע גיל: לו שוב במסגרת המי רי, השידור של הבנה בסעיף 30%ה- החי בו  ערכי הצי
חזון התאגיד ה פו ו סי ן תפיסת של הנושא את גם תו ם. גיוו ופלורליז

עי הדרג כן, כמו גיל: ת על המליץ המקצו קיו רוני שביט. ואבנר גפן סלוני

ם אנחנו אושרה. כבר לניר דינה טל: כי אחד. נציג עוד צרי

ה מבקשת :אורנה הי ן שי בור. נציגי של הוועדה על עתידי דיו ם שיש שזה חושבת אני צי ה שניי  מעט ז
כשיתאפשר. דחוף, לא זה

ההלטה:

 בסעיף המועמדים. לדירוג ההנהלה ידי על בפניה שהוצגו הקריטריונים את מאשרת המועצה
 הדעות למגוון ורהב שווה לייצוג הנוגע בבל המועמד תפיסת בהשבע יילקה הבללית ההתרשמות

המסך. על המוצגות ותרבויות אובלוטיות מגוון ביטוי לידי להביא וכן והזרמים

 נציגי לבהירת הוועדה להמלצת בהתאם ציבור בנציג שביט אבנר של מינויו את מאשרת המועצה
ציבור.



I השידור תאגיד
I  | %  J הישראלי

החלטה:

ה את מאשרת המועצה תו קציה פי ם. האפלי אהד. פה לילדי

נוי עדפוו ♦12 ם: בי לי ש רו י

לה: ד העבודות אי ת, מאו מה בפברואר 6ב- מתקדמו ת לכל תאוכלס השלישית הקו בו  המטה. חטי
ה- א בפברואר 16ו ה החדשות, של הראשונה המהדורה לשידור המועד הו  גם בחשבון שלקח מועד ז
ת את ה וגם במרץ הבחירו הי מן שי ם. לעשות ז ץ אתמול. ראשונה פעם נפתחה מצלמה טסטי  חו

ם הדברים כרגע טבעיים, שהם מבלת״מים מדי ם. בלוחות עו מני ם יפה נראה האולפן הז שי מר ד. ו  מאו
בהמשך. לכם נודיע הפתיחה, טקס לגבי

ד בהיערכות אנחנו כרגע ת מאו בי סי ל אינטנ ת, העובדים, מו ן. הסעות תפעול, חניו ו מזו ה ז פרצי  או
מורכבת. מאוד

ץ ושלי גואטה של משותפת תכנית להפקת כוונה ישנה כי המועצה את לעדכן מבקש :אלדד בי מו חי  י
מן חמש בשעה אנחנו שלנו הערב ביו ל שזה חושבים ו כו ט לתת י נהדר. פיי

לה: ם כן בחדשות התכניות מהיקף 15%כ- בערך מההיערכות, כחלק אי צי  היה בת״א. להשאיר רו
ה כי אביב מתל גם תישאר כלשהי חדשותית שמערכת ברור טי. בסיס ז ת קרי כני  חמש, של הזו התו

ו ת הפך המצולם הרדיו מצולם. רדיו תכנית ז ת ברמת בו להשקיע והחלטנו מצליח משדר להיו  הנראו
ת, ני טלוויזיו א ה רתי רדיו אולפן כמו יראה לא הו סו ה עומדת אחת מצלמה עם מ ם מקבל וז קו  מ

ם בפרה ה אסטרטגי שהוא פריי ת הולך וז ה תכנית להיו לוויזי עניין דבר לכל ט  ברשת גם שמשודרת ו
ה. וגם ב׳ טלוויזי ב

היו מחדשות מחטיבת 85%כ- םב י שלי רו שדרו י ם. וי שלי היו שלנו התכנון פי על כרגע מירו ת 2 י כניו  תו
א שישדרו ב רשת מס׳ מת״ ת ו ת בעיקר שבת בשישי תכניו בו תפעוליות מסי

ם מאחר כי צרי שלים להשאיר ו ל האולפן את בירו הקונטרו ר שתהיה המהדורה לעליית פנוי ו ת  יו
ת האגומנטד בגלל מורכבת שודר שהכל ככל הגרפית, וההיערכו ם י שלי רו א המשמעות ברצף מי  4 הי

למהדורה. להיערך יכולת ללא ברצף עובד שהקונטרול שעות

ןבת״א?I למה :שלומי

ם שנתח מראש ברור היה :אלדד סוי שאר החדשות מחטיבת מ ה כי בת״א יי תפעולית. גם נכון ז

מי: א. לשדר אפשר סה״ב שעות כמה של מכסה לקבוע מציע אני שלו ם אנחנו כן, כמו מת״ כי  צרי
ם לקבוע ני טריו ם קרי רי הו ברו ש ם, לפיו מדד איז טי א לשדר יוכל למי באשר מחלי מי מת״ לא. ו

ת כניו ה תו טלוויזי ת ה ם משודרו שלי ם של החדשות מערכת רק כולן, בירו שי, יו  עובדים, 5כ- שי
ם שבי ם, גם בת״א יו הם מאחר היו ם לא ו רי שו ר ותפעולית השוטפת למערכת ק ת  שישבו נכון יו
ם, עצמו השידור בנפרד. שלי שלים. בשישי-שבת נוסעים הם מירו ל לירו כו ת י  שבשבועיים להיו

ו עדיין וקלמן סגל הראשונים הי מעבר. של בשבועיים מדובר כי הקטן באולפן י

ו ״ ו שלה הי ד בחידת לגבי העדבון את למועצה י שי ן. של ה ו זי י ו רו אי ה

ה- הישיבה ל ע 16ננ :49
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